



HÔTEL BARRIÈRE  
**LE MAJESTIC**  
CANNES

**EXPÉRIENCES & DÉCOUVERTES**

*EXPERIENCES & DISCOVERIES*

**Samedi 4 Janvier 2020**  
*Saturday, January 4th 2020*



## MÉTÉO WEATHER FORECAST

### Matin

7 ° C - Ensoleillé

44,6 ° F - Sunny

### Après-Midi

13 ° C - Nuageux

55,4°F - Cloudy

### Soirée

7 ° C - Ciel clair

44,6 ° F - Clear sky

### Nuit

Lever du soleil : 8h05

Coucher du soleil : 17h08

Sunrise: 8:05am

Sunset 5:08pm

## SAVOURER

### FOUQUET'S

Du jeudi 2 au lundi 6 janvier, la Brasserie Fouquet's vous accueille pour célébrer l'Épiphanie ! Une galette des Rois signée Pierre Gagnaire.

### SAVOUR

#### FOUQUET'S

From Thursday, January 2nd to Monday, January 6th, Fouquet's Brasserie welcomes you to celebrate Epiphany! A galette des Rois created by Pierre Gagnaire.

## PARTAGER

### RESTAURANT LA PETITE MAISON DE NICOLE

Soirée Musique Live à 20h30 avec le groupe "The Partners".

### SHARE

LA PETITE MAISON DE NICOLE RESTAURANT  
Music Live Night at 8:30pm with the group "The partners".

## DÉCOUVRIR

### BASTIDE SAINT ANTOINE - GRASSE

24ème marché de la Truffe : vente de truffes, dégustations et démonstrations de chiens truffiers !

### DISCOVER

#### BASTIDE SAINT ANTOINE - GRASSE

24th Truffle Market: sale of truffles, tastings and demonstrations of truffle dogs!

## RÉVEILLONNER

### FOUQUET'S

A l'occasion des soirées Noël Russe, découvrez notre suggestion de plats du jeudi 2 janvier au mardi 7 janvier au Fouquet's !

### CELEBRATE

#### FOUQUET'S

On the occasion of the Russian Christmas evenings, discover our suggestion of dishes from Thursday, January 2nd to Tuesday, January 7th at Fouquet's!

## JOUER

### ESCAPE GAME DIGITAL MAJESTIC ADVENTURE

Tentez de devenir le grand vainqueur du tournoi des sorciers en participant au premier Escape Game Digital grandeur nature au sein d'un hôtel 5 étoiles !

### PLAY

#### DIGITAL ESCAPE GAME MAJESTIC ADVENTURE

Try to become the great winner of the wizard tournament by participating to the first life-sized Digital Escape Game in a 5-star hotel!

## S'AMUSER

### STUDIO BY PETIT VIP

Les enfants s'initient à l'Art Visuel à travers des activités tout au long de la journée. Goûter à 16h00 au Studio. Création de sa propre bougie à 20h30 !

### TO ENJOY

#### STUDIO BY PETIT VIP

Children are introduced to Visual Art throughout activities all day long. Snack at 4pm at the Studio. Candle workshop at 8:30pm!

## CONTACTER LA CONCIERGERIE

Télécharger l'application Hôtels Barrière pour rester connecté

## CONTACT CONCIERGE SERVICE

Download the Hôtels Barrière app to stay in touch.

